

# 5 Days 4 Nights Chiangmai & Chiangrai FUN FUN FUN

+ Long Neck Village + 3D Musuem + The Hidden Village + Free 1 Cup Hot Coffee for Adult

(Tour Code: WC5)



## DAY 01 CHIANGMAI (KHANTOKE DINNER)

Upon arrival at Chiangmai International Airport, you will be met by our local Tour Guides. Once all are assemble you will be transferred for check in at your respective hotels. The first stop to visit is the **3D Museum (Includes entrance fees)**. It is called "Art in Paradise and the first in Thailand's North. The 3D Museum collects a variety of paintings featuring land of animals, underwater world, extinct animals, deserts, and the famous Pharaoh's tomb. In the evening you will be assemble to have **Khantoke** dinner. Sitting down to a well-presented meal of good and delicious food is something to enjoy with Thai Dancing shows. After dinner, you will be transferred back to your respective hotels.

## DAY 02 CHIANGMAI (BREAKFAST/ LUNCH/ DINNER-STEAK)

Tour to **Doi Suthep (excluded trams)** is a Theravada Buddhist temple in Chiang Mai Province, Thailand. Last journey will be the **San Kham Pang Village (Home Industries)** which another well-known place in Chiangmai Thailand. the major traditional handicraft centre in Northern of Thailand those you can see the real creating for Thai silk, Cotton Products, Jewellery, Painting works, Umbrella and Healthy Food Products as Royal Jelly Bee or Honey etc. **The Hidden Village** a 25 Rai Theme Park full of amazing creatures. Lizards, giant bugs and reptiles, beautiful butterflies, miniature statues of hill tribe long necked ladies, and don't miss the Dinosaur Village with robotic life size animals from the Mesozoic Era. There is also a real sheep farm,

## DAY 03 CHIANGMAI-CHIANGRAI (BREAKFAST/ LUNCH/ DINNER)

Day Tour to Chiangrai on the way go to visit **Mae Kajan Hot Spring** and process to the exquisite **White Temple (Rong Khun Temple), Golden Triangle** at the intersection between the Mekong River and Kong River ,The gate of the borders in Thailand Burma and Laos (Guest can enjoy the boat ride on own account)

After visit the **Mae Sai** the northernmost town in Thailand it's separated from Burma only by a Bridge. There are many shops selling an assortment of Myanmar shores and souvenirs.

Stay 1 Night at Hot Spring House (Subject to room available otherwise will stay at Chiangmai Hotel)

## DAY 04 CHIANGMAI (BREAKFAST/ LUNCH/ DINNER)

After breakfast go to visit **Elephant Camp** in a Natural Park which are both amazing and amusing performance from The Elephants. There are also get the Elephant for you to ride at own expense. Then go to visit **Human and snake fighting show**. After enjoy the **Monkey Show** where the monkeys demonstrate and impressive range of talents. Next visit **Orchid & Butterfly Farm** on display are a profusion of blooms of all varieties, shapes, colours and prices from a few baht for the common strains to a few hundred thousand for the rare and exotic species. Next proceed to visit **Long Neck** Village to explore their tribes.

## DAY 05 CHIANGMAI (BREAKFAST)

After breakfast, free and leisure then transfer to airport for departure flight and with a sweet memories.

We reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice.



佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD (665229-U)(KPL/LN 3993)  
Lot 11599, 2<sup>nd</sup> Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.  
Tel : 082 - 457 181 Fax : 082 - 459 181 Email : outbound@greatleap.com.my

# 5天4晚 清迈/清莱好好玩

+长颈族部落+3D 艺术画廊+隐藏的村庄+免费 1 杯咖啡 (只限成人)

(Tour Code: WC5)



第01天

清迈

(泰北文化晚餐 Khantoke Dinner)

抵达后接机然后清迈第一座**3D 错觉艺术馆**，这座超酷的博物馆汇集了许多 3D 图画作品。博物馆于 2013 年 7 月 12 日开馆，建馆者是韩国人 Mr. Jang Kyu Suk，馆内的作品是由韩国国家前十的职业画家创作的，并一起建造了这座幻想中的博物馆。作品画在墙上，栩栩如生，错觉艺术能让参观者有机会接触并和图画融为一体（即“互动艺术”），让人信以为真，就如同人在画中一般现实艺术。

晚餐品尝**泰北文化餐**，您可以通过兰娜泰式了解到泰国北部美食和文化，这里都是泰北的特色菜，泰北香肠，泰北沙拉，红咖喱，炸猪皮，炸鸡，和炸香蕉，炸面条。这里座无虚席，台上鼓舞生平，演员不时穿梭于食客之中热烈的气氛使每位顾客都乐在其中，为您的晚餐时间带来愉快。

第02天

清迈

(早/午/晚-STEAK)

送往参观**素贴山双龙寺(不包升降機)**是泰国著名的佛教避暑胜地，位于泰国清迈，是一座由白象选址、皇室建造，充满传奇色彩的庙宇。到今天最后的旅程三**甘烹村**家庭工业是泰国清迈另一个著名的景点。主要是泰国北部制造传统手工艺中心，你可以欣赏泰国丝绸，棉产品，珠宝，绘画作品，雨伞和营养品，蜂蜜等。**Hidden Village Chiang Mai** 成大片草坪做了好多隻巨型版昆蟲、鳥模型，蜥蜴、貓頭鷹、毛毛蟲。还有恐龍村如翼龍，刺龍，暴龍，速龍，甲龍，劍龍……

第03天

清迈-清莱

(早/午/晚)

前往清莱，途中经**温泉地带**，也可在此泡脚，后往参观世界唯一**玻璃白庙**。寺庙的设计者是泰国的视觉艺术家及画家 Chalerchai Kosipipat。庙名因其独特的白色设计主题，白色玻璃材料，奇特的设计元素而闻名。白色意欲圣洁的菩萨，白色的玻璃是他的智慧照耀世上每一个人。之后，参观泰国北端湄公河和博河的交会点的**金三角**此乃泰、緬、寮三国交界的门户(客人可自费乘船)

前往**美塞市**泰国最北的泰緬甸交界小城市接近泰，還接近橋頭的大街兩旁擺滿各式各樣来自緬甸纪念品。住宿温泉度假屋 or 返回清迈。

第04天

清迈

(早/午/晚)

早餐后前往**大象营**，这里专门传授大象对森林的适应能力。游客可以亲眼目睹到年级稍大的象群表演雜技，那些可爱的大象表演都会令人惊异和逗笑。之后，您可自费骑大象赏景，享受骑象的新鲜感，显得更加刺激。接下来参观**猴子表演**，该处的猴子表演会确实给您带来深刻的印象。然后，观看惊心动魄的**人蛇表演**，然后继续到**兰花&蝴蝶园**，泰国兰花栽培基地和批发中心。这里兰花品种繁多，色彩缤纷绚丽，种植园内还有大型的蝴蝶培育基地。可以在此欣赏各式各样的四季兰花和兰花品种让您耳目一新。之后到**长颈族部落**观看村里保留民族传统的服饰及生活习惯。

第05天

清迈

(早)

早餐后，自由活动，到清迈机场返回家园。

敝社保留刪改行程內容的權力,恕不預先通知



佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD (665229-U)(KPL/LN 3993)

Lot 11599, 2<sup>nd</sup> Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.

Tel : 082 - 457 181

Fax : 082 - 459 181

Email : [outbound@greatleap.com.my](mailto:outbound@greatleap.com.my)

**Tour Code** : WC5  
**Validity Date** : **Nov 2017 – 30 Oct 2018**  
**Market** : Malaysia

**Package** : 5 Days 4 Nights CNX/CEI FUN FUN FUN  
**Group Size** : FIT GV2 or GIT 16 + 1

Class	Hotel	Tour Fare (RM)				Remarks
		Twin Triple	Single	CHD E. Bed	CHD N. Bed	
3*	Ratana-Superior Royal Peninsula – Superior or sml	569	809	489	409	Night Bazaar area Royal Peninsula at Out Town
3*	CH Hotel – Superior ( TWN ONLY ) Holiday Garden or sml – Executive Sup	599	869	519	429	Except : Holiday Garden not in Night Bazaar
3*	Pornping Hotel-Sup Pornping Hotel – Deluxe/ Star-Deluxe	599 649	869 959	519 549	429 459	At night Bazaar area.  Maninarakorn Walking about 5mins to Night Bazaar
3*	The Park – Superior Deluxe	649 709	959 1089	549 599	459 489	
4*	Chiangmai Palaza – Superior Deluxe	819 879	1249 1349	689 729	559 589	
4*	Centara Duang Tawan – Superior Maninarakorn – Superior in Twin Only	819	1249	689	559	
4*	Suriwongse – Superior	839	1279	699	569	
4*	Imperial Mea Ping –Superior	879	1349	729	589	

<b>Tour Fare:</b> <b>Valid for ex: KUL &amp; SIN Direct Flight.</b> <b>For ex: HYD/BKK and etc + RM30/pax/package</b>  <b>Child Fare : 2-11YRS</b> Child Sharing Twin charge as adult twin.	<b>Tiping : RM65/PAX/PACKAGE</b> Collect before departure.  <b>Surcharge :</b> Nov / Dec refer Surcharge List  <b>Peak season :</b> Private group arrangement subject Available & Situation.
--	--

<b>Pre Tour Info:</b> (1) FIT pax will arrange as seat in coach. (2) SIC pick up time may wait in 30mins at airport or hotel. (3) FIT pax will join with other pax with different Nationality or Race. (4) Meal arrange as Standard tourist meal in set or buffet. Set meal will set as 10-12 pax/ table. (5) Triple Room is roll away bed (NOT BUILT IN BED). (6) Double Bed or Twin bed by request subject available upon check in.
---

- Remarks:**
- (1) Please indicate TOUR CODE during reservation.
  - (2) Additional 1 Meal + RM25/Pax.
  - (3) Request Mandarin or English Guide during reservation subject to availability or situation permitted.
  - (4) If guest change the hotel on arrival cancellation charge apply. Guest need to pay for the hotel their change.
  - (5) Tour package compulsory for the shopping stop if the guest reject for shopping additional RM150/PAX/PACKAGE.
  - (6) If pax not follow, cancel or break the journey during the itinerary as listed in our program, No Refund.
  - (7) Once booking guaranteed cancellation apply.
  - (8) No show will full charge.
  - (9) GIT min 16 adult + 1 on twin sharing. Max 4 FOC /Group.

Page3/3  
 Updated 24/7/2017



**佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD** (665229-U)(KPL/LN 3993)  
**Lot 11599, 2<sup>nd</sup> Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.**  
**Tel : 082 – 457 181 Fax : 082 – 459 181 Email : outbound@greatleap.com.my**